

From: Bruxelles I noreply@myschoolmanagement.com
Subject: Mise à jour hebdomadaire de la direction - Weekly management update (18/12/2020)
Date: 2020. December 18. 15:21
To: kathryn.mathe@yahoo.com

BI



This message was sent by Mr Jimmy GODEFROIDT. Use jimmy.godefroidt@eursc.eu to reply to this email.

Chers parents,

Cette semaine, nous terminons avec notre apprentissage in situ pour 2020. Nous aurons des cours en ligne le lundi 21 pour toute la journée et le mardi 22 jusqu'à 11h30, après quoi les vacances commenceront.

Nous vous rappelons également que les cours reprendront le jeudi 7 janvier en ligne et que nous retournerons à l'école in situ à partir du lundi 18 janvier. Nous communiquerons de plus amples détails sur la planification le 11 janvier, mais en l'absence de toute modification des règles par les autorités belges, nous reprendrons en janvier avec les mêmes règles que celles qui sont en place depuis quelques semaines.

Cette semaine, nous avons enregistré 0 cas positif à Berkendael et 1 cas positif d'un membre du personnel à Uccle. Nous n'avons actuellement aucune classe en quarantaine. Nous n'avons personne en quarantaine à Berkendael et 5 étudiants en quarantaine à Uccle. Cela signifie que depuis que nous sommes retournés à l'enseignement in situ il y a 5 semaines, nous avons eu 1 cas positif d'élève à Berkendael et 7 cas positifs à Uccle : 5 élèves (4 du secondaire et 1 du primaire) et 2 membres du personnel.

Nous avons fait en sorte que ce courrier soit bref car nous enverrons une communication finale de l'année au début de la semaine prochaine.

Nous vous souhaitons un week-end très sûr et sain.

Cordialement,

Au nom de Brian GOGGINS, Directeur

Dear parents,

This week we finish with our in situ learning for 2020. We will have classes online on Monday 21st for the whole day and on Tuesday 22nd up to 11:30 after which the holidays will begin.

A reminder also that classes will begin again on Thursday 7th of January on line and we will return to school in situ from Monday, January the 18th. We will communicate further details on the planning on the 11th of January but in the absence of any change in the rules from the Belgian authorities we will restart in January with the same rules that have been in place for the last number of weeks.

This week we have recorded 0 positive cases in Berkendael and 1 positive case of a member of staff in Uccle. We have currently no classes in quarantine. We have no one in quarantine in Berkendael and 5 students in quarantine from Uccle. This means that since we have returned to in situ teaching 5 weeks ago we have had 1 positive student case reported in Berkendael and 7 positive cases reported in Uccle: 5 students (4 secondary and 1 primary) and 2 staff members.

We have kept this mail short as we will send a final communication of the year early next week.

We wish you a very safe and healthy weekend.

Best regards,

On behalf of Brian GOGGINS

Schola Europaea, Bureau du Secrétaire général des Ecoles européennes, c/o Commission européenne, Rue Joseph II, 30 - 2ème étage, Bruxelles, B-1049, Belgique

You're receiving this email because you are a member of the school's community

To unsubscribe please [click here](#)